



Protokoll styrelsemöte S01

Närvaro:	Erik Iveroth	Ordförande
	Jonatan Jonsson	Sekreterare
	Linus Svensson	Skattmästare
	Michael Eringsmark	SRD-ordförande
	Henrik Andersson	Överphös
	Johanna Lynn	Industrimästare
	Gustaf Scheja	Källarmästare
	Mårten Bengtsson	Programmästare, Fr. o.m. §15 Sektionsmöten
	Simon Kämpe	Sexmästare
	Jonas Hansson	Cafémästare
	Olov Petré	Revisor

- §1 OFMÖ Erik Iveroth förklarade mötet öppnat.
- §2 Tid och Sätt Tid och sätt godkändes
- §3 Val av Mötessekreterare Det uppmärksammades att Jonatan Jonsson faktiskt var vald till sekreterare och styrelsen **beslöt** att låta honom utföra detta uppdrag.
- §4 Adjungeringar Det konstaterades att Olov Petré i egenskap av revisor var ständigt adjungerad.
- §5 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med tillägget §22.5 Nycklar
- §6 Föregående mötes protokoll Bordlades till nästa möte.
- §7 Meddelanden Michael meddelade att Programledningen haft möte där man bl. a. talat om Schemat för ettorna nästa år och årets ettor gjort dåligt ifrån sig på mattan.
- Johanna meddelade att Industrikollegiet haft möte och bekantat sig med den nya heltidarposten på kåren
- Henrik meddelade att staben haft möte.
- Gustaf meddelade att:
- det har satts upp nya lysrör i kylarna, samt att hyllorna i dessa har blivit målade av Cafémästaren.
 - styrelsen har städad i RåsenbaD
- §8 Vice Ordförande Johanna Lynn och Henrik Andersson utsågs till rösträknare. Efter slutna votering mellan Jonatan Jonsson, Gustaf Scheja och Linus Svensson **beslöt** styrelsen att välja Jonatan Jonsson till Vice



- Ordförande med röstsiffrorna: Jonatan 3, Gustaf 2, Linus 2, Blank 1.
- §9 Firmatecknare Styrelsen **beslöt** att styrelsen gemensamt, samt Ordförande Erik Iveroth och Skattmästare Linus Svensson var för sig tecknar sektionens firma.
- §10 Justeringspersoner Styrelsen **beslöt** att utse Jonatan Jonsson och Erik Iveroth till ständiga justeringspersoner
- §11 Tid för styrelsemöten Styrelsen **beslöt** att styrelsemöten ska hållas tisdagar kl 12:05 i vanliga läsveckor
- §12 Styrelsepresentation, E-huset Styrelsen ska gå runt till några viktiga personer i E-huset och presentera sig vid för dessa personer lämpliga tillfällen under läsvecka 2 och 3
- §13 Styrelsepresentation, sektionsmedlemmarna Styrelsen ska presentera sig för sektionsmedlemmarna i de tre lägsta årskurserna vid måndag kl 9:00, måndag kl 14:00 och tisdag kl 11:00 i läsvecka 2
- §14 Styrelseshippte Erik informerade om styrelseshipptet i helgen läsvecka 2. Avfärden planerades till kl 17, fredagen den 25/1.
- §15 Sektionsmöten Styrelsen **beslöt** preliminärt datum för sektionsmöten: VTM: 23/4, dvs onsdag, lv4 VT2; HTM1: onsdag lv5 HT1; HTM2: lv5 HT2.
- §16 Preliminär kalender Middag med E-styret tisdag 29/1
- Shiphtesgasque fredag 1/2 Styrelsen uppmanade sångförmännen att ta fram ett ordentligt körschema för denna kväll.
- §17 Attesteringsregler Styrelsen **beslöt** följande: Varje mästare attesterar sitt mästeri. Ordföranden attesterar skattmästaren och styrelsen. Vice Ordförande attesterar ordföranden personligen. Samtliga inköp större än 1000 kr skall kontrolleras med skattmästaren innan så att det kan säkerställas att det finns pengar till detta. Alla kontantbe-
lopp överstigande 3000 kronor skall och måste räknas av minst två personer.
- §18 Posthämtningsregler Styrelsen **beslöt** att det åligger sekreteraren att hämta post minst var tredje dag, sortera denna samt meddela berörda mottagare via epost.
- §19 Städregler Styrelsen **beslöt** att ett rullande städschema för RåsenbaD tas fram av ordförande.
- §20 Styrelserepresentation: Tröjor Erik informerade om styrelsetröjorna som ska tryckas hos profilttryck. Han ska även kontakta Tactel för eventuell sponsring av dessa.
- §21 Sponsoravtal Punkten stryks



§22 Val av Funktionärer Styrelsen **beslöt** att välja följande personer till respektive post.

Vice skattmästare: Christian Lindgren (dt07cl5)
Vice cafémästare: Anders Lindén (dt06al3), Fredrik Gullstrand (dt07fg3), Robert Magnusson (dt06rm8), Mazdak Farzone(dt07mf2)
Vice programmästare: Felix Aronsson (dt07fa6), Björn Lennernäs (dt07bl6)
Vice sexmästare: Johannes Jacobsson (dt06jj0), Anders Lindén (dt06al3), Anders Eriksson (dt06ae2)
Vice pubmästare: Sandra Pettersson (dt07sp2), Mazdak Farzone (dt07mf2), Jessika Nilsson (ic07jn0), Sofia Dahlberg (dt07sd0)
Valberedningsrepresentant TLTH: Erik Mossberg (d01em)
D-www Ansvarig: Caroline Schmidt (d04cs)
Ölforman: Anders Lindén (dt06al3), Mazdak Farzone (dt07mf2)
Arkivarie: Johan Persson (dt05jp0)
D'du-redaktör: Jonathan Falkman (ic07jf6)
DJ: Jonas Hansson (dt05hj4)
Farmor: Josefin Brandt (d03jbr)
Mormor: Carolina Öfverholm (ic06co5)
Fotograf: Henrik Torstensson (d02ht)
Kårrepresentant: Erik Mossberg (d01em)
Lanpartyansvarig: Björn Andersson (d01ba), Tobias Lundquist (ic05tl5), Tobias Johannesson (dt07tj5), Lars Dunemark (d04ld), Henrik Torstensson (d02ht)
Märkvärdig: Felix Hall (dt05fh0)
Readmeredaktös: Johan Persson (dt05jp0)
Root: Tobias Lundquist (ic05tl5)
Sudo: Jocke Andersson (ic06ja9), Henrik Torstensson (d02ht), Carl Cristian Arlock (dt07ca7)
Trädgårdsmästare: Erik Mossberg (d01em)
Vice Industrimästare: Sara Brodin (dt05sb2), Josefin Brandt (d03jbr)
Funktionär inom industrimästeriet: Tobias Johannesson (dt07tj5), Fredrik Gullstrand (dt07fg3), Therese Sjöstrand (dt07ts5), Felix Aronsson (dt07fa6)
Övermarskalk: Mathias Lindqvist (c01ml)

§22.5 Nycklar Styrelsens nyckelhantering diskuterades.

§23 Övrigt Styrelsen **beslöt** att försöka få tillgång till den reklamfinansierade bil som tidigare diskuterats, trots att det kan tänkas bli svårt

Johanna meddelade att sponsringsskylten till iDét är i princip färdig. Det enda som återstår är gravering av en D-logga.

Styrelsen diskuterade den kommande renoveringen av köket. Erik ska prata med Mats Cederwall. En bra deal med lämpliga hantverkare bör också arbetas fram.

Linus bjöd in övriga styrelsen till en ekonomikväll. Revisorn ut-



brast i ett spontant "Föredömligt!"

Jonas frågade övriga styrelsen om de hade några idéer på hur man kan strukturera upp cafémästeriet postmässigt. Ingen hade något konkret, men frågan konstaterades ligga i luften.

Gustaf redogjorde för det fortsatta arbetet med SALTO-läsaren. För att underlätta för hantverkaren ska det undersökas om den befintliga strömanslutningen kan användas. Rootmästeriet ska även uppdras att dra ut en ny tp-kabel.

Gustaf meddelade att farsan ska kontrollera den "nya" ugnen nästa vecka

Jonatan yrkade på att den nu ganska vita burken målas klart när vädret tillåter. Styrelsen ålade Jonatan att meddela när det är dags att måla.

Olov redogjorde för lite mötesformalia och meddelade att styrelsen förmodligen kommer få en mycket stor whiteboard-tavla av PH.

Erik menade att det borde skäras ned på affiseringen i iDét och att programmästarens idé om D'härDu skulle vara ett bra komplement.

Styrelsen ska presentera sig i D'du under de kommande veckorna. Jonatan och Michael i nästa nummer.

Styrelsen **beslöt** att hålla ett planeringsmöte för hur det nya shäraton kan utnyttjas och förbättras. Eventuell tidbokning för projektorn och möjlighet att låsa in ljudkonsolen diskuterades. Enea har erbjudit sig att sponsra sektionen med en spelkonsol. Styrelsen ansåg att vi vill ha en Xbox 360 med Guitar Hero III.

Styrelsen **beslöt** att den gamla TVn som suttit i Shäraton installeras i iDÉts nedre hörn av källarmästaren för att visa sektionsrelaterad reklam och kanske Text-TV. Programmästaren ansvarar för innehållet.

Styrelsen ansåg att bordershopen borde vara tillgänglig för alla med nyckelaccess i iDét.

Erik meddelade att IP-telefoni installerats i RåsenbaD



Vid protokollet Justeras

Jonatan Jonsson Erik Iveroth
Sekreterare Ordförande